#### **CITYREACH SUNDAY 2023**

## - Pathway To Prosper -- 走向繁榮之路 -

## FOOD FOR FAMILIES (為家庭提供食物)

- The Largest Fresh Food Bank Hampering Program in Greater Vancouver.
  大溫哥華地區最大的新鮮食物支援計劃。
  - o <u>48,000</u> Fresh Food Hampers last year. 去年提供了 48,000 個新鮮食物籃。
  - o Feeding <u>3000</u> people every week. 每週為 3000 人提供食物。
- Distributed \$<u>10</u> Million Dollars in donated and rescued food since 2020.
  自 2020 年以來分發了 1000 萬元的捐贈和救援食物。

## ADOPT-A-SCHOOL (與資源不足, 低收入家庭, 人口眾多的公立學校建立夥伴關係)

Adopted <u>45</u> schools across Vancouver, Surrey, and the Tri-Cities.
 領養了溫哥華、素里和三聯市的 45 所學校。

## CLUB FREEDOM (一項針對無家可歸、貧困、成癮或心理健康問題的人的計劃)

• <u>12,000</u> Hot and Fresh Meals to those experiencing homelessness, addiction, and mental health challenges last year.

去年為那些無家可歸、吸毒者和精神健康受到挑戰的人提供了 12,000 份新鮮的熱餐。

O Referred <u>102</u> people to recovery and <u>62</u> people to housing. 並轉介 102 人進行復康和 62 人至住房。

# A. Who Started CityReach?

是誰創立了 CityReach?

i. The <u>PEOPLE</u> of Broadway Church in 2004. 2004 年的百老匯教會的<u>人們</u>。

# B. The Physical Needs vs. The Spiritual Needs Dilemma

生理需求與精神需求的兩難

i. The Solution: **PATHWAY TO PROSPER**.

解決方案:走向繁榮之路。

## Join us in our mission to HELP PEOPLE PROSPER!

"Generosity Spurs On Generosity"

"加入我們的使命,幫助他人走向繁榮!" 「慷慨激勵慷慨」"

DONATE TODAY	SIGN UP AS A VOLUNTEER
今天捐款	報名成為義工

Discussion Questions: 討論問題:

- 1. In the message the preacher said: "generosity spurs generosity". Can you think of a time when someone was generous with you? How did that impact you? 牧師在信息中說:"慷慨激勵慷慨"。 你能想起有人對你慷慨的時候嗎? 那是如何影響你的?
- 2. Where in the Bible do we read about Christ-followers meeting practical needs of others? 我們在聖經中哪裡讀到有關基督徒幫助他人解決實際的需要?
- 3. Is there a story or statistic from the message that stood out to you? Why? 信息中是否有一個讓你印象深刻的故事或統計數據?為什麼?
- 4. Have you had an opportunity to volunteer at CityReach? How was your experience? 你有機會在 CityReach 做義工嗎?你的體驗如何?
- 5. Is there someone that you know who could benefit from one of the CityReach programs discussed in the message?

你認識的人中有誰可以從信息所討論的 CityReach 項目中受益?